

i-FAP Report

This is a custom report for French members serving their i-FAP annual reporting requirements.

Contact support@Species360.org

This report is found under Start > Reports > i-FAP and was designed strictly for use by institutions in France to meet year-end reporting requirements. Clicking the report will immediately export the report to Excel; there are no parameters to select prior to running the report. The format replicates the design required for submission.

Access to this report is assigned to the Local Admin Species360 template Role. If others require the ability to run this report, that access will need to be assigned to their custom Role.

Rapport i-FAP

Ceci est un rapport personnalisé pour les membres français répondant à leurs obligations en matière de rapports annuels pour i-FAP.

Contactez support@Species360.org

Ce rapport se trouve sous Démarrer> Rapports> i-FAP et a été conçu pour être utilisé strictement par les institutions françaises afin de se conformer aux exigences de rapports de fin d'année. En cliquant sur le rapport, le rapport sera immédiatement exporté vers Excel; il n'y a pas de paramètres à sélectionner avant d'exécuter le rapport. Le format reproduit la conception requise pour la soumission.

L'accès à ce rapport est attribué au rôle de modèle Local Admin Species360. Si d'autres personnes ont besoin de pouvoir exécuter ce rapport, cet accès devra être attribué à leur rôle personnalisé.

Revised 25 November 2019

It is the mission of Species360 to facilitate international collaboration in the collection and sharing of information on animals and their environments for zoos, aquariums and related organizations.